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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 16.10.2009 stillet 
følgende spørgsmål nr. 9 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 9:

”Ministeren bedes redegøre for, hvor stor en andel af de danske svin der i 2008 blev 
halekuperet.”

Svar:
Der findes ikke nogen opgørelse over, hvor mange svin der årligt halekuperes. Vurderet 
ud fra almindeligt kendskab til dansk svineproduktion må det forventes at dreje sig om 
langt den overvejende del af de grise, der produceres.
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